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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Ο Δήμος Δελφών συνεχίζει την αναβάθμιση του στόλου του 

Ανδρέας Παναγιωτόπουλος: «Παρέχουμε καλύτερες υπηρεσίες και εξοικονομούμε 

πόρους»   

 

Υπεγράφη από το Δήμο Δελφών η σύμβαση για την προμήθεια ενός καινούριου 

μηχανήματος έργου (JCB) το οποίο θα ενισχύει τις εργασίες της Διεύθυνσης Περιβάλλοντος, 

εξυπηρετώντας ανάλογα με την περίσταση διαφορετικής φύσεως παρεμβάσεις.  

Πιο συγκεκριμένα, η προμήθεια προϋπολογισμού 221.340 ευρώ (με ΦΠΑ) αφορά στην 

προμήθεια ενός καινούργιου ισότροχου εκσκαφέα εργοστασίου κατασκευής JCB (τύπου JCB 

4CX PRO (4CX 14H5WA), έτους κατασκευής 2022.  

Κυριότερα χαρακτηριστικά του μηχανήματος είναι: Tετραδιεύθυνση (4WS), τέσσερις τροχοί 

ίδιου μεγέθους, κίνηση στους 4 τροχούς (4x4), JCB άξονες μέγιστης έλξης (JCB Max-Trac), 

αυτόματο κιβώτιο 6 ταχυτήτων (AUTOSHIFT), σερβοχειριστήρια εκσκαφέα και φορτωτή 

τύπου joystick, υδραυλικά φρένα, πακέτο αυτοματοποιημένων χαρακτηριστικών JCB 

AUTOMATE κλπ 

Επιπλέον η προμήθεια περιλαμβάνει τα εξής:  

 Οι τροχοί του μηχανήματος θα συνοδεύονται με αλυσίδες χιονιού. 

 Στο μπροστινό μέρος του μηχανήματος θα προσαρμοσθεί εξάρτηση φορτωτή 

υδραυλικής  λειτουργίας, με λοιπές εξαρτήσεις, κιτ περονών, σκούπα με συλλέκτη, 

λεπίδα εκχιονισμού  σχεδιασμού V, και αναμικτήρα μπετόν. 

 Στο πίσω μέρος του μηχανήματος θα είναι προσαρμοσμένη εξάρτηση εκσκαφέα.  

 Λοιπές εξαρτήσεις του εκσκαφέα: Εφεδρικοί κάδοι εκσκαφής 400mm & 800mm, 

υδραυλική βραχόσφυρα, Μοτέρ αρίδας και αρίδα, Καταστροφέας, Κλαδοκοπτικό 

εξάρτημα, Χειρόσφυρα και Αντλία ακαθάρτων. 

Ο Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος & Πρασίνου, κ. Ανδρέας Παναγιωτόπουλος, σε δήλωσή του 

σημειώνει: «Η αναβάθμιση του στόλου του Δήμου Δελφών αποτελεί σημαντικό έργο, καθώς 

οι συνέπειες από αυτή είναι πολύπλευρες. Αφενός οι υπηρεσίες που παρέχονται, μέσω των 

σύγχρονων μηχανημάτων, είναι καλύτερες, αφετέρου εξοικονομούνται πολύτιμοι πόροι. 

Έχοντας καλύτερες αποδόσεις στον τομέα της ενέργειας, αλλά και χωρίς απαιτήσεις 

κοστοβόρων συντηρήσεων, ο Δήμος μας βγαίνει πολλαπλά κερδισμένος».  


